
 

 

 

 

 

 

VERSLAG BESTUURSVERGADERING SPORTRAAD  14 OKTOBER 2019 
 
Aanwezig Daniel Claes, Annelies Vanbeneden en David Haelterman 
Verontschuldigd Anna-Marie Pauwels, Luc Maes en Léon De Wulf 
Waarnemer Wim Huygen  
Verslag  Wim Huygen  
 

 
1. Presentatie meerjarenplanning 2020-2025 

Na de presentatie van meerjarenplanning 2020-2025 voor de beleidsdomeinen sport, 
cultuur, jeugd, bibliotheek en toerisme worden de acties binnen beleidsdomein sport 
nog eens overlopen en extra toegelicht. Er zijn heel wat infrastructurele projecten 
opgenomen binnen de meerjarenplanning, hierover is men enthousiast. Bij een 
aantal projecten geeft David wat extra duiding. Nadat David de vergadering verlaat 
wordt er een kort en positief advies geformuleerd. Dit advies wordt samen met dit 
verslag rond gestuurd naar het bestuur. Wanneer Léon terug in het land is zal hij dit 
in naam van de voltallige sportraad ondertekenen. 
 

2. Goedkeuring verslag bestuursvergadering 17 september 2019 
Het verslag wordt bondig overlopen en goedgekeurd. Dit verslag wordt openbaar 
geplaatst op de gemeentelijke website. 

 
3. Briefwisseling 

Geen speciale briefwisseling.  
 

4. Scholenveldloop evaluatie 
Op vrijdag 27 september ging de scholenveldloop door. Over het algemeen is alles 
weer goed verlopen. Behalve de timing van het optreden in de feestzaal, de eerste 
show duurde te lang waardoor de groepen voor de tweede en derde show telkens 
lang moesten wachten om binnen te kunnen. Nu was dit niet zo erg omdat het droog 
was maar bij regenweer is dit echt niet ok. De exacte timing respecteren blijft super 
belangrijk. In de toekomst de uitvoerders daarover nog beter briefen. 
Verder zijn er nog een aantal opmerkingen die extra aandacht vragen: 
- Opbouw en afbraak loopparcours: voor de opbouw de dag er voor moeten we 
minstens met 3 personen zijn. Voor de afwerking parcours ochtend van veldloop 
liefst ook met 2 personen. Voor de afbraak is het inzetten van de leerlingen Zavo 
positief, al de nadars en lint uit het bos laten halen en ook de nadars op de piste. Iets 
meer coördinatie van hen is op dat moment wenselijk zodat alles meteen op de juiste 
plaats staat.  
- Organisatie op de parking bij vertrek: duidelijk aangeven welke groepen naar welke 
bus moeten. De groepen van De Regenboog die te voet naar school gaan niet laten 
passeren via de stoep waar de bussen staan, dit geeft opstoppingen. Fietsers laten 
wachten tot de bussen vertrekken. Idee om De Klimop en Mater Dei te laten fietsen 
via park oude abdij? Volgend jaar te onderzoeken. 
- Deelname diploma’s: dit jaar en vorig jaar zaten die er niet bij. Volgend jaar wel 
weer? Afhankelijk welke school dit wil is dat mogelijk. 
- Suggestie voor act volgend jaar: Bar-code zie Belgium’s got talent 
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5. Algemene vergadering Sportraad 

Datum keuze tussen 12/11 en 13/11, telkens om 20u00. 
 
Voorstel agenda voor de algemene vergadering  
Agenda AV SR 
- overlopen aanwezigheidslijst sportclubs 
- verwelkoming voorzitter 
- jaarverslag 2018 
- goedkeuring jaarrekening 2018 en begroting 2019 
- goedkeuren aangepaste statuten en HR 
- herverkiezing raad van bestuur => Periode 2019-2025 
- voorstelling meerjarenplanning  
- aanpassing subsidiereglementen 
- voorstel project Kortenberg Sport 2020 
- rondvraag 
- afsluitend woord voorzitter 
- afsluiting met drankje 

 
6. Aanpassing subsidiereglement – uniformiseren subsidies 

Er zijn een aantal richtlijnen uitgeschreven om de processen van de gemeentelijke 
subsidies op elkaar af te stemmen. De sportdienst zal deze aanpassingen 
voorbereiden, dit is natuurlijk ook een interessant moment om andere zaken te 
wijzigen. De gewijzigde subsidiereglementen zullen toegelicht worden tijdens de 
algemene vergadering. De sportraad moet nog een advies geven over deze 
aangepaste subsidiereglementen.    

 
7. Kampioenenhuldiging 5 januari 

De kampioenenhuldiging gaat dit jaar door op zondag 5 januari, samen met de 
nieuwjaarsreceptie dag 1 in GC Colomba. De opstelling zal hetzelfde zijn als vorig jaar, 
op de tribune in sporthal Kortenberg. Kandidaturen zullen in de loop van de komende 
weken binnen komen. Deze worden besproken op de bestuursvergadering van half 
december. 
 

8. Varia 
  

Wim: de Vrijetijdsraad werd daarnet gestart. Deze raad vertegenwoordigd de 
verschillende beleidsdomeinen binnen de vrije tijd sector. Voorlopig worden de 
voorzitters van de verschillende raden hiervoor uitgenodigd. De Vrijetijdsraad kan 
over de verschillende beleidsdomeinen heen samenwerking en advies versterken. 
Momenteel komen zij maar één keer per jaar samen.  

 


